

2016-2017 District 67 DCP Award Program

1. Early DCP Award - 5 or more Points at the end of April 2017	
Target audience:	Clubs
Description:	All clubs with DCP 5 or more points recognized as Distinguished Club or above on TI website dashboard.
Award Counting Date :	4/30/2017
Award:	NT\$1000.-
Application :	Within two weeks after PQD announces the list of awarded clubs but before 7/15/2017

2. President Distinguished Club Award	
Target audience:	Clubs
Description:	All clubs with DCP 9 & 10 points recognized as President Distinguished Club on TI website dashboard.
Award Counting Date :	6/30/2017
Award:	NT\$1000.-
Application:	Within two weeks after PQD announces the list of awarded clubs but before 7/15/2017

3. Most Improved DCP Award -	
Target audience:	Clubs
Description:	At least two more DCP points compared with the previous term, and the awarded clubs must be DCP clubs (Distinguished club/ or above) this term according to TI website dashboard.
Award Counting Date:	6/30/2017
Award:	NT\$1000.-
Application:	Within two weeks after PQD announces the list of awarded clubs but before 7/15/2017

Remarks:

1. Add-up award is applicable. Clubs that meet more than one criterion, even better all three criteria, are eligible to apply add-up awards.
2. Application is to be made by filling in “voucher of reimbursement” form of 2016-2017, attached with administration receipts (such as venue rental, printing expenses, stationery ... ; meals are not acceptable.), total amount equal to or larger than the award amount. Then send it to the address shown on “voucher of reimbursement”.

2016-2017 District 67 “傑出分會計畫” 獎勵

1. 早期“傑出分會”獎 (2017年4月底前)	
對象:	分會
獎項:	所有獲 DCP 5 分的傑出分會或 5 分以上更高層級獎的分會。根據世界總部網站正式公布之傑出分會名單。
獎勵計算日期:	4/30/2017
獎金:	NT\$1000.-
申請時間:	教育副總會長通知發出二星期內，但不得晚於 7/15/2107。

2. “總會長傑出分會”獎	
對象:	分會
獎項:	DCP 9 及 10 分之總會長傑出分會獎，根據世界總部網站正式公布之 總會長傑出

	分會名單。
獎勵計算日期:	6/30/2017
獎金:	NT\$1000.-
申請時間:	教育副總會長通知發出二星期內，但不得晚於 7/15/2107。

3. “傑出分會” DCP 分數最佳進步獎	
對象:	分會
獎項:	比上年度進步 DCP 兩分或兩分以上的分會, 且本年度有達到傑出分會(或以上)標準。
獎勵計算日期:	6/30/2017
獎金:	NT\$1000.-
申請時間:	教育副總會長通知發出二星期內，但不得晚於 7/15/2107。

附註:

1. 同一分會若同時符合兩項以上或全部三項標準可合計申請
2. 申請方式: 填寫 2016-2017 D67” 墊款請償單”, 須附上金額等於或大於請款金額的行政收據 (例如: 場租費、印刷費、文具費…, 餐飲收據不適用), 寄到” 墊款請償單” 上註明的地址。